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SVET STARŠEV   

Številka: 900-2/2023-2 

 

PREDLOG ZAPISNIKA 

1. redne  seje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna dne, 

26. 9. 2023, ob 17. uri  
 

Prisotni so bili: Andrej Javornik, Martin Leber, Petra Švent, Urška Kos, Sara Fijavž, Sara Smodej, 
Matej Zgrušovcem, Darja Flis, Peter Golob, Sandi Kremenović, Katja Podergajs, Tatjana Bačovnik, 
Tanja Šibanc, Melita Čeh, Melita Vrečko, Marjanca Dobovičnik, Gorazd Špegel, Petra Podpečan, 
Svetlana Slakan 
Originalna tabela prisotnosti je sestavni del zapisnika. 

Ostali prisotni so bili: Marko Šteger, ravnatelj, Ksenija Ulaga, vodja vrtca in Klavdija Dovečer, zapisnikarica. 

 

G. Šteger je pozdravil navzoče, se zahvalil za udeležbo, ugotovil sklepčnost in predstavil dnevni red: 

 

1. Konstituiranje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, izvolitev predsednika/ce in 

namestnika/ce 

2. Potrditev zapisnika 3. redne seje  

3. Pregled realizacije sklepov zadnje seje 

4. Poročilo o delu JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2022/2023 

5. Letni delovni načrt  JVIZ OŠ Dobrna  v šolskem letu 2023/2024 

6. Pobude, vprašanja 

7. Razno 

 

Ravnatelj je pozdravil vse prisotne in preveril prisotnost in predstavil dnevni red. Predlagani dnevni red je bil 

soglasno, z 20 glasovi sprejet. 

 

 

K točki 1: Konstituiranje Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, izvolitev predsednika/ce in namestnika/ce 

G. Šteger je pojasnil, da je potrebno izvoliti novega predsednika/co Sveta staršev in njegovega/o 

namestnika/co.  Člani so se soglasno odločili, da bo glasovanje za predsednika/co in namestnika/co javno. 

Prisotni predstavniki staršev so za predsednika Sveta staršev predlagali go. Čeh Melito, za namestnico pa je 

bila predlagana ga. Urška Kos  

Obe predlagani kandidatki sta kandidaturo sprejeli, zato so člani soglasno potrdili go. Melito Čeh za 

predsednico in go. Urško Kos za namestnico predsednice Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024. 

 

SKLEP 1RS/: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 27. 9. 2022 potrdil go. 

Melito Čeh za predsednico in go. Urško Kos za namestnico predsednice Sveta staršev za šolsko leto 

2022/2023. 

Javni vzgojno–izobraževalni zavod 

Osnovna šola Dobrna 
Dobrna 1, 3204 Dobrna 

Tel.: 03  780 15 50; Fax.: 03 780 15 59 

E.mail: os.dobrna@guest.arnes.si 

http://www.os-dobrna.si 
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Vodenje seje je prevzela ga. Melita Čeh, predsednica Sveta staršev. 

 

 

K točki 2: Potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta staršev OŠ Dobrna.  

Ga. Čeh da v razpravo in glasovanje zapisnik. 

Razprave ni. 

 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je z 20 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 1RS/2: Svet staršev je na 1. redni seji Sveta staršev JVIZ OŠ Dobrna, dne 26. 9. 2023 potrdil 

zapisnik   3. redne seje Sveta staršev OŠ Dobrna. 

 

 

K točki 3: Pregled realizacije sklepov zadnje seje 

Ravnatelj pove, da je bil predlog za uvedbo plačljivega jutranjega varstva predstavljen na seji Sveta 

zavoda, ki je zadevo obravnaval ter sprejel sklep o uvedbi plačljivega jutranjega varstva. 

 

 

K točki 4: Poročilo o delu JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2022/2023 

 

 

Poročilo o delu šole v šolskem letu 2022/2023 je predstavil g. Šteger (v prilogi). 

Ravnatelj je povzel poročilo, ki so ga predstavniki staršev predhodno že prebrali iz gradiva za sejo. 

Izpostavil je predvsem posebne pogoje, ki so botrovali in krojili delo v šolskem letu 2022/2023 in 

poudaril, da je delo oziroma pouk ob upoštevanju vseh odlokov in navodil, potekalo po LDN. 

Zastavljeni cilji so bili doseženi, planirane aktivnosti realizirane. 

Razprave o poročilu ni bilo. 

Poročilo o delu vrtca v šolskem letu 2022/2023 je predstavila ga. Ulaga (v prilogi). 

Ga. Ulaga je na kratko orisala delo vrtca v prejšnjem šolskem letu in izpostavila nekaj iztočnic: bilo je 

veliko bolniških odsotnosti, večina zastavljenih aktivnosti/nalog je bila izvedena. 

Razprave o poročilu ni bilo. 

 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je z 20 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 1RS/4-1: Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna  je na 1. redni seji, 26. 9 2023 sprejel Poročilo o 

delu JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2022/2023. 

 

 

K točki 5: Letni delovni načrt JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2023/2024 

Letni delovni načrt za vrtec je predstavila ga. Ksenja Ulaga (v prilogi). 

 

Letni delovni načrt za vrtec je predstavil ravnatelj, g. Marko Šteger (v prilogi). 

 

Razprave o Letnem delovnem načrtu ni. 

Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna je z 20 glasovi ZA sprejel: 

 

SKLEP 1RS/5: Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna se je na 1. redni seji, 26. 9 2023 seznanil z sprejel 

Letnim delovnim načrtom JVIZ OŠ Dobrna v šolskem letu 2022/2023. 

 



 3 

SKLEP 1RS/5-1: Svet staršev JVIZ OŠ Dobrna se je na 1. redni seji, 26. 9 2023 seznanil z 

nadstandardnim programom  storitev za šolsko leto 2022/2023. 

 

 

 

K točki 6 in 7: Pobude in vprašanja, Razno 

JUTRANJE VARSTVO:  

G. Goloba zanima, kdo je kontaktna oseba za javljanje otrokove odsotnosti.  

Ravnatelj pojasni, da je potrebno zjutraj do 8ih odjaviti obroke, posebej javljati vzroka odsotnosti pa 

učiteljem ni potrebno – starši morajo na koncu podati opravičilo za odsotnost. 

 

LOPOLIS: 

Starše zanima, če učitelji v Lopolis vpisujejo domače naloge, da lahko starši preverijo.  

Ravnatelj pove, da nekateri učitelji v Lopolis vpisujejo tudi domače naloge, vendar pa tega starši ne 

vidijo. 

G. Špegel meni, da je pomembno, da se starši zavedajo, kaj dobijo s plačljivo verzijo Lopolisa in česa 

ne. 

 

DOPOLNILNI IN DODATNI POUK V ISTEM TERMINU. 

Starši opozorijo na prekrivanje dopolnilnega in dodatnega pouka – otroci so zmedeni in ne seveda ne 

morejo obiskovati vsega kar bi želeli. 

Ravnatelj razloži, da so opazili določene posebnosti in že prilagodili urnik, da pa se naj učenci 

pozanimajo pri dotičnih učiteljih, ki jim bodo razložili urnike dodatnega in dopolnilnega pouka. Urniki se 

vsaj še v začetku septembra spreminjajo in prilagajajo. 

 

DOMAČE NALOGE MED VIKENDOM, PRAZNIKI IN POČITNICAMI: 

Starši predlagajo, da učenci ne bi imeli domačih nalog med vikendi, prazniki in počitnicami, saj je to 

čas za počitek. 

Ravnatelj pojasni, da se učitelji trudijo in načeloma vsaj zelo obsežnega dela ne dajejo, da pa domačih 

nalog za šole proste dni ne bodo popolnoma ukinili. 

 

POČITNIŠKO VARSTVO: 

Starši predlagajo, da bi poleti šola organizirala kakšne vrste počitniškega varstva. 

Ravnatelj pove, da v okviru šole tovrstnega organiziranega varstva ni pričakovati, je pa to vsekakor 

priložnost za društva ali posameznike. Šola lahko ponudi prostore. 

G. Špegel pove, da potekajo pogovori na to temo in čisto mogoče je, da bodo že naslednje poletje na 

Dobrni organizirali počitniški tabor, ki bi vključeval pohode, športne aktivnosti… Vključiti bi bilo 

potrebno Občino in izkoristiti dane možnosti. 

 

SLABI REZULTATI NPZ: 

Predstavnico 9. rezreda zanima kaj so vzroki za slab rezultat na NPZ in ali to vpliva na točke ob 

zaključku osnovne šole. 

Ravnatelj pove, da se rezultati ne upoštevajo pri dodelitvi točk potrebnih za vpis v srednjo šolo. 

 

ŠAHOVSKI KROŽEK: 

Učenci radi hodijo na šahovski krožek, vendar pa si želijo več strokovnosti. Pravijo, da samo igrajo, ne 

naučijo pa se nič novega. Želeli bi raziskovati in pridobiti nova znanja in veščine, pri tem pa bi si radi 

tudi medsebojno pomagali. 

 

MEDSEBOJNA POMOČ PRI UČENJU: 

Stari povedo, da so otroci izrazili željo, da bi si pri učenju med sabo pomagali, da pa nimajo prostora, 

kjer bi se po pouku dobili. 
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Ravnatelj pove, da vsi v šoli tovrstni način učenja podpirajo in da se prostor vedno najde, samo reči je 

treba (učiteljem). 

 

UČILNICA NA PROSTEM: 

Starši so malce razočarani, saj opažajo, da se učilnica na prostem skoraj ne uporablja, medtem ko si 

učenci zelo želijo raznolikosti pri pouku. Apelirajo na ravnatelja, naj določi obveznost učitelja, da 

določeno število ur pouka opravi zunaj. 

 

UČILNICA V KNJIŽNICI: 

Predstavnica 9.a zanima, če je možno, da bi učilnico v knjižnici fizično, z neko pregrado, ločili od 

knjižnice. Učence namreč moti dogajanje v knjižnici in hrup, ki se pri tem pojavlja. 

Ravnatelj pove, da zaenkrat o tej možnosti niso razmišljali, da pa bo sporočilo prenesel in bodo pazili, 

da bo čim manj motečih faktorjev za pouk. 

 

KRITERIJ OCENJEVANJA: 

Go. Novak zanima ali je kriterij ocenjevanja pri vseh učiteljih enak, saj učenci poveda, da je ponekdo 

za oceno npr. pet dovolj 90% ponekod pa šele 91% (če je razpon kriterija od 90-100%) 

Ravnatelj pove, da je ocenjevanje sicer enotno, pa pride do določenih odstopanj zaradi specifike pri 

nalogah. Je pa na vsakem testu kriterij napisan. 

 

MOTENJE POUKA V 7. RAZREDU: 

Predstavnica 7. razreda izpostavi konstantno motenje pouka določenega učenca/učencev, učitelj 

seveda določeno snov razloži, se pa veliko časa porabi za discipliniranje in to na račun pouka. Učenci 

imajo tako doma več dela in tako tudi slabšo možnost popolnoma razumeti snov in zato je potem tudi 

znanje pomanjkljivo. 

Ravnatelj pove, da je s problematiko seznanje in se skupaj z učitelji in svetovalno delavko trudijo 

zadeve rešiti. Svetovalna delavka intenzivno opravlja razgovore. 

 

UČENJE UČENJA: 

G. Špegel predlaga, da naj šola organirira izobraževanje oziroma svetovanje učencem na temo, kako 

se učiti. Učencem namreč primankuje motivacije in veščin za učinkovito učenje. 

 

GOVOREC NA KULTURNIH PRIREDITVAH: 

G. Špegel predlaga, da se resno razmisli o tem, da bi za govorce ne kulturnih prireditvah povabili koga 

iz sveta kulture, ki je bližje otrokom kot staršem. Navsezadnje je to prireditev, ki naj bo zanimiva za 

učence. 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE STARŠEV: 

Ga. Čeh pozove prestavnike staršev naj zberejo vprašanja in pobude par dni pred sejo Sveta staršev, 

saj je fer, da se šoli ponudi možnost, da že do srečanja predstavnikov Sveta staršev pripravi odgovore 

in pojasnila. 

 

 

Ga. Čeh se vsem prisotnim zahvali za udeležbo. Ob 19.15 zaključi 1. redno sejo Sveta staršev 

šolskega leta 2023/2024. 

 

 

Dobrna,  27. 9. 2023 

 

 

Zapisala:       Predsednica  Sveta staršev: 

Klavdija Dovečer      Čeh Melita 

 


